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12 prosince, 2024

Německo: Než kancléř složí přísahu, musí podepsat
papír od okupačních sil

necenzurovanapravda.cz/2024/12/nemecko-nez-kancler-slozi-prisahu-musi-podepsat-papir-od-okupacnich-sil

Již za pár měsíců proběhnou předčasné německé volby, které jsou
podobnou fraškou jako kdekoli jinde v Evropě. Sice tam nehrozí, že
by mohla vládnout skutečná opozice v podobě AfD, nicméně vadí
přinejmenším její rostoucí podpora.

Každopádně o samotném složení vlády se nakonec vždy rozhoduje
v USA. I to je důvod proč vždy upozorňuji na fakt, že u nás již
vládnou jen „loutky loutek.“ Jako země, která je považovaná za
pouhý „přívěšek“ Německa, jsme ve velmi podřadném postavení.

To bylo ostatně patrné například v roce 2017, kdy dokonce i na
německém mainstreamu prasklo, že o složení české vlády
rozhodovala Merkelová.

Ovšem i náš hegemon, tedy Německo, je už velmi dlouho v
podřadném postavení. Tím, kdo jej řídí, jsou samozřejmě USA, tedy
okupační mocnost, bez které by žádná německá vláda nemohla
vzniknout.

O tom, jak to v Německu po každých parlamentních volbách chodí,
vyprávěl v debatě i holandský novinář a historik, který žil dlouhodobě
v Německu a měl blízko k některým čelním politikům CDU, kteří mu
uvedenou praxi potvrdili.

Historik a novinář Oscar Hendriks se v deníku De Andere Tafel
zmínil o tzv. Kancléřském zákonu v Německu. „To je určitý druh
podřízení se Americe,“ řekl Hendriks, který žil v Německu 20 let a
má tam mnoho politických kontaktů.

„Než kancléř složí přísahu, musí podepsat dokument okupačních sil:
Spojených států, které stále okupují Německo,“ vysvětlil.
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„Nevíme, zda je to pravda, nebo ne, ale existují silné náznaky, že je
to skutečně pravda,“ zdůraznil Hendriks a své tvrzení založil na řadě
zdrojů, včetně některých starších, výše postavených členů CDU.

To by podle novináře znamenalo, že Německo není vůbec
suverénní.

„Můžete to nyní efektivně vidět,“ dodala právnička Sietske Bergsma.

„USA chtějí tímto způsobem udržet Německo malé a zabránit tomu,
aby se stalo silnou a bohatou zemí a konkurentem,“ vysvětlila. „Mají
veškerý zájem na tom, aby země zůstala malá.“

„NATO má ve skutečnosti svůj sekretariát v Pentagonu,“ řekl
Hendriks.

„Formálně je to Brusel, ale ve skutečnosti všechno prochází
Pentagonem. První generální tajemník řekl: NATO je zde, aby
udrželo Rusy venku, Ameriku uvnitř a Německo dole.“

„Po 70 letech je jasné, co se skutečně děje,“ poznamenal. „Někdy si
říkám: co Rusko ví a my ne?“

Tolik z debaty, která se věnovala blížícím se německým volbám.

Otázka je, jak tomu bude po nástupu Trumpovy administrativy, která
by měla převzít v USA moc krátce před německými parlamentními
volbami.

Jedinou politickou stranou, která Trumpa podporovala, byla AfD,
všechny ostatní nepokrytě fandily Harrisové.

Nicméně v USA stále vládne Deep State, který rozhoduje. Bude tedy
spíše záležet na tom, jak úspěšné bude „vysoušení bažin“ a zda k
němu vůbec dojde…

Ohodnoťte tento příspěvek!
[Celkem: 16 Průměrně: 5]


